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Erdős Norbert

Dr. Katona Béla
az Országgyűlés Elnökének

	

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Lopás nagyüzemben?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igényl ő kérdést
kívánok benyújtani Draskovics Tibor igazságügyi és rendészeti miniszterhe z

Tisztelt Miniszter Úr !

Hónapok óta egyre több információt lehet hallani arról, hogy iparszerűen nagy tételbe n
megrendelésre lopják az állatokat az Alföldön .

A lopott jószágok valószínűleg orgazdákhoz kerülnek, akik minden bizonnyal a legrövideb b
időn belül túladnak rajtuk. Ezen jelenséggel a legnagyobb gond az, hogy a szervezet t
állatlopásokat lehetetlen megelőzni. A polgárőrök, a mezőőrök és az erdőőrök pedig hiába
járőröznek számos településen, mivel felszereltségük nincsen, megfelelő törvény i
felhatalmazással és védettséggel nem rendelkeznek, így hatékonyan fellépni, intézkedni mé g
akkor sem tudnak, ha a bűnözők az orruk el őtt lopják el a jószágot .

A hatóságok az orgazdákkal szemben is tehetetlenek, mert mire odáig eljut egy ügy, hog y
házkutatásra kerül sor, addigra a lopott állatoknak már h űlt helye van. A rendszer zárt tagjai
pedig jól felfogott érdekükb ő l hallgatnak, így szinte lehetetlen felszámolni a bűnbandákat .

Ennek következtében kérdezem miniszter úrtól, hogy :

• Hogyan kívánja felszámolni a nagy tételben elkövetett iparszer ű állatlopások?
• Mikor kapnak a mez őőrök, erdőőrök és polgárőrök korszerű felszereléseket?
• Mikor teremtik meg annak a törvényi feltételét, hogy a mez őőröknek, erdőőröknek és

polgárőröknek intézkedési lehetősége legyen?
• Miért kell heteket, hónapokat várni, hogy egy feltételezett orgazdánál házkutatásr a

kerüljön sor ?

Várom válaszát

Tisztelettel :

Erdős Norbert
országgyűlési képviselő
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